
Årsmötesprotokoll fört vid föreningen Nordviks brygga, 
Lördagen den 5/8 2006 kl. 10.00. 
 
Plats : Nordviks brygga. Närvarande: 16 av föreningens medlemmar 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
Per Olov Svensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 2 Val av ordförande för mötet 
 Beslut: Per Olov Svensson valdes till ordförande för mötet. 
 
§ 3 Val av sekreterare 
Beslut: Till mötets sekreterare valdes Inge Lojander 
 
§ 4 Val av justeringsmän tillika rösträknare 
Beslut: Till att justera dagens protokoll valdes Mikael Charléz och Dag Sundqvist 
 
§ 5 Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar. 
Beslut: Medlemsförteckningen upprättades. 
 
 
§ 6 Frågan om kallelse till mötet behörigen skett. 
Kallelse har sätts upp på föreningens anslagstavlor samt på föreningens hemsida. 
Beslut: Mötet är behörigt kallat. 
 
§ 7 Styrelseberättelse för verksamhetsåret. 
Ove Lundell läste upp verksamhetsberättelsen.  
Beslut: Mötet godkände verksamhetsberättelsen. 
 
§ 8 Genomgång av räkenskaper 
Kassören Björn Börnstedt redovisade räkenskaperna. Följande kommentarer kan nämnas. 
Vinsten för året är ca 18.000 kr som kan härledas till försäljning av 4 båtplatser a 5000 kr. 
Därmed är samliga säljbara platser sålda. 
Lyftningen av flytbryggan är en väsentlig kostnad om ca 10000 kr plus moms / år. 
Resultaträkningen finns utlagd på föreningens hemsida. 
Beslut: Redovisningen godkändes. 
 
§ 9 Revisionsberättelsen samt frågan om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Revisionsberättelsen lästes upp av Ove Lundell. 
Beslut: Mötet godkände revisionsberättelsen samt gav föreningens styrelse ansvarsfrihet för 
det gångna verksamhetsåret. 
 
§ 10 Inkomna motioner 
Inga motioner har inkommit. 
 
§ 11 Styrelsens förslag till åtgärder 
 

1. Bryggans vinterförvaring 
1.1  Upptagning 



Upptagning med kranbil är säkert med relativt kostsamt ( ca 12500 kr / år). 
1.2  Förvaring i vattnet 
Ove redogjorde för två olika alternativ där flytbryggan delas och yttre delen säkras 
parallellt mot den inre delen. 
Alternativt delas bryggan och båda delarna förtöjs vid sidan av den fasta bryggan. 
De olika för och nackdelarna diskuterades och vinterns metod valdes genom omröstning. 
Beslut: Bryggan vinterförvaras kommande vinter i vattnet med någon av de föreslagna 
metoderna. 
 
2. Svetsarbeten på fasta bryggan 
Delar av järnkonstruktionen behöver bytas ut inom några år till en kostnad som är svår att 
bedöma beroende på kraftigt stigande priser på stål. Uppskattningen Ove kom med var 
mellan 20-30 tusen kr. 
 
3. Förtöjningsbommar 
Styrelsen har undersökt kostnaderna för bommar till flytbryggans 18 båtplatser. 
Enligt leverantören så är bryggans konstruktion och hållfasthet tillräcklig för att använda 
bommar. Eventuellt skulle ytterligare förtöjningsvikter vara bra. Kostnaderna i minipris 
uppskattas till ca 120 kkr och 150 kkr kan vara mer realistiskt. 
Av närvarande medlemmar med båtar på flytbryggan var 10 st intresserade av att bommar 
installeras. 
3.1 Finansiering 
Finansieringen av bommarna diskuterades och möjligheten finns att föreningen kan låna 
pengarna antingen via borgenslån eller direkt men då krävs sannolikt stadgeändring. 
Medlemslån är också en möjlighet som dryftades. 
 
Beslut: Mötet beslutade att inriktningen skall vara att bommas installeras på samtliga 
båtplatser på flytbryggan med målsättning att detta görs för nästkommande säsong. 
 
Beslut: Den fasta bryggan förbereds för bomförtöjning i och med de svetsarbeten som 
nämns i p. 2 
 
Beslut: Informationsbrev med frågor angående bl.a. medlemmarnas önskade 
finasieringslösning sänds ut av styrelsen. 

 
4. Trasigt flytelement 
Det innersta av flytelementen har en skada i betongen så att frigoliten är synlig. 
Ove förslog att denna skada inte lagas utan elementet används så länge det fungerar och 
att det bytes mot ett helt nytt när det behövs. 
Beslut: Att byta elementet till nytt vid behov. 
 
5. Muddring 
Behovet av muddring kommer allt närmare. Senaste Muddring skedde 1996. Kostnaden 
uppskattas idag till ca 50-70 kkr. Med bommar krävs mindre muddringsyta vilket givetvis 
sparar pengar. Muddring får sannolikt ske inom 5 år. 
Beslut: Informationen godkändes 
 
6. Okända båtar på ängen. 
Flertalet båtar som ligger på ängen har legat länge och ägarna är i många fall okända. 
Är båtarna övergivna, bör de föras bort. 



Beslut: Styrelsen sätter upp ett anslag där ägarna ombeds komma till kännedom. 
 
7. Försäkring 
Björn redovisade att bryggföreningen tagit en ansvarsförsäkring på Länsförsäkringar till 
en kostnad på ca 600 kr / år.  
Beslut: Styrelsens beslut att teckna försäkringen uppskattades och godkändes 
 
8. Luntning av ängen. 
Det önskas att dött gräs eldas av på ängen, vilket har försvårats av båtar som legat illa till. 
Beslut: Nytt försök görs vid lämpligt tillfälle. 
 
9. Belysning 
Stölder har återigen skett både vid Ammenäs brygga och vid Skäret. 
Förslaget från tidigare möte om belysning vid bryggan har behandlats av styrelsen och ett 
förslag på ”Down light” belysning visades på mötet.  
Möjligheten att förse belysningen med rörelsevakt diskuterades med detta tycks svårt då 
båtar och annat skulle påverka rörelsevakten. 
Beslut: Att bryggan förses med två ”Down light” belysningar om ca 5000 kr / st samt 
installationskostnad inklusive material om max 5 000kr. 

 
§ 12 Kostnadsersättning till styrelsen 
Tidigare har endast fri båtplats varit ersättningen för styrelseuppdragen. 
Beslut: Styrelsemedlemmarna har fri båtplats. 
 
§ 13 Granskning av styrelsens förslag till utgifts och inkomststat och utdebitering. 
Tänkta kostnader finns redovisade under §10 och i övrigt förväntas verksamheten följa 
tidigare verksamhetsår. 
Beslut: Båtplatsavgifterna ligger kvar på samma som under föregående år. 
Beslut: De redovisade kostnaderna godkändes. 
 
§ 14 Val av styrelseledamöter och ordförande  
Inga avsägelser har inkommit. 
Beslut: Samliga styrelseledamöter omvaldes på 1 år. Styrelsen består av följande personer  
Ordförande Per Olov Svensson 
Sekreterare Bo Alhäll 
Kassör Björn Börnstedt 
Bryggansvarig Ove Lundell 
 
§ 15 Val av revisor 
Beslut: Tomas Erlandsson valdes till revisor för ett år 
 
§ 16 Val av valberedning 
Beslut: Till valberedning för ett år valdes Barbro Uppström samt Gunnar Särnbratt 
 
§ 17 Övriga frågor 
§ 17.1 Förekomsten av lösspringande hundar har ökat vid stranden och detta uppfattas som 
besvärande. 
Beslut: Styrelsen skall sätta upp skylt där vi ber att hundarna hålls kopplade. 
 
§17.2 Mötet berömde styrelsen för nedlagt arbete 



 
§ 17.3 Bryggarbetsdag 
Beslut: Höstens bryggarbetsdag beslutades till Lördagen 30 september kl 10.00 
Samtliga båtar vid flytbryggan måste då vara borta. 
 
 
 
§17.4 Bryggfest 
Beslut: Bryggfest kommer även att hållas nästa år efter rekommendation från mötet. Sten-
Åke tackades för årets uppskattade fest. 
 
 
§ 18 Mötets avslutning 
Ordförande Per Olov Svensson tackade för de uppfriskande diskussionerna, den goda 
närvaron och avslutade årsmötet.  
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Inge Lojander 
 
 
 
 
 
Protokollsjustering 
 
 
 
 
Mikael Charléz    Dag Sundqvist 
 
 
 


